
 

Betre%: Schri%elijke vragen Kindcentrum De Leydraad 

Kindcentrum De Leydraad in Cromvoirt is pas enkele jaren oud (2017), maar blijkt nu al te klein voor het aantal 
leerlingen waaraan zij ruimte moet bieden. Met 42 leerlingen in Groep 1/2 puilen de lokalen uit en moet op 
korte termijn uitgeweken worden naar een alternaIeve, Ijdelijke locaIe. Er wordt rekening gehouden met 
uitbreiding van de school in 2023. Gemeentebelangen vindt dat het prangende ruimtegebrek niet ten koste mag 
gaan van de kwaliteit van het onderwijs en stelt het college daarom navolgende vragen: 

- In overleg met het schoolbestuur wordt gekeken naar een alternaIeve, Ijdelijke locaIe waarbij wij van 
diverse Cromvoirtenaren en ouders vernamen dat de BaPle Axe in Cromvoirt als opIe genoemd is. Op 
welke termijn ontvangen ouders (en leerlingen) hierover uitsluitsel? 

- Indien de BaPle Axe niet kan voorzien in Ijdelijke huisvesIng voor groep 5/6 en 7/8, welke andere 
opIes zijn dan in beeld en hoe wenst men hieraan invulling te geven? 

- In het uitvoeringsprogramma wordt uitgegaan van uitbreiding van Kindcentrum De Leydraad in 2023. 
Vanwege de huidige mismatch is het wenselijk deze uitbreiding te bespoedigen. Is het mogelijk tot 
eerdere uitvoering en realisaIe van de uitbreiding te komen en op welke wijze wordt de raad hierbij 
betrokken? 

- Wanneer denkt het college een voorstel bij de raad neer te kunnen leggen en op welke termijn kan tot 
besluitvorming gekomen worden? 

- Indien het college voorziet dat eerdere realisaIe van de uitbreiding van De Leydraad niet mogelijk is, 
vernemen wij graag de oorza(a)k(en) daarvan. 

- Het huidige leerlingenaantal bij Kindcentrum De Leydraad ligt op 104 en is groeiende. Kan het college op 
basis van de huidige groei, het verwachte aantal leerlingen voor de komende vijf jaar in beeld brengen 
waarbij eveneens rekening gehouden wordt met de groei van het aantal woningen in Cromvoirt? De 
getallen, genoemd in het huidige IHO, bieden in dat kader namelijk geen soelaas. 

- Wordt met de beoogde uitbreiding van Kindcentrum De Leydraad voldoende rekening gehouden met de 
toekomst, gelet op het aantal nieuw te bouwen woningen in Cromvoirt, conform het concept 
Woonvisie? 

- Welke andere uitbreidingsmogelijkheden hee\ de Leydraad nog als uitbreiding op de daktuin niet 
voldoende blijkt te zijn voor de toekomst? 

- Is het college het met de fracIe van Gemeentebelangen eens dat een groepsgrooPe van 42 leerlingen 
niet wenselijk wordt geacht en negaIeve gevolgen kan hebben voor de kwaliteit van het onderwijs en 
de benodigde aandacht voor leerlingen?  

Wij zien beantwoording van onze vragen graag tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

FracIe van Gemeentebelangen 
Jos den OPer 
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Aan de leden van de raad 
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Datum 
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13 juli 2021 

Onderwerp 
Schriftelijke vragen ex art. 42 RvO van de fractie Gemeentebelangen over 
kindcentrum De Leydraad 

Geachte heer, mevrouw, 

Door de fractie Gemeentebelangen zijn op 24 juni 2021 vragen gesteld met betrekking tot 
kindcentrum De Leydraad. In deze brief beantwoorden wij deze vragen. 

1. In overleg met het schoolbestuur wordt gekeken naar een alternatieve, tfjdelijke locatie waarbij' wfj van 
diverse Cromvoirtenaren en ouders vernamen dat de Battle Axe in Cromvoirt als optie genoemd is. Op 
welke termijn ontvangen ouders (en leerlingen) hierover uitsluitsel? 

Ouders (en leerlingen) worden uiteraard geïnformeerd zodra de besluitvorming over (de 
bekostiging van) deze tijdelijke optie rond is. 

2. Indien de Battle Axe niet kan voorzien in tijdelijke huisvesting voor groep 5 / 6 en 7 / 8, welke 
andere opties zj;n dan in beeld en hoe wenst men hieraan invulling te geven? 

Een voor de hand liggende optie voor tijdelijke huisvesting lijkt het plaatsen van 
noodunits, maar een dergelijk proces is veel complexer en tijdrovender dan de oplossing 
die nu voorhanden is voor het urgente probleem. 
De Battle Axe wil ruimte voor tijdelijke huisvesting van deze groepen beschikbaar stellen 
en de school vindt de beschikbare ruimte in de Battle Axe (bovenverdieping) met kleine 
aanpassingen geschikt voor de opvang van 2 groepen van de bovenbouw. Op het 
moment dat deze brief is opgesteld, zijn de onderhandelingen met de Battle Axe voor de 
tijdelijke huisvesting voor de school in een vergevorderd stadium. 
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3. In het uitvoeringsprogramma wordt uitgegaan van uitbreiding van kindcentrum De Leydraad in 2023. 

Vanwege de huidige mismatch is het wenselijk deze uitbreiding te bespoedigen. Is het mogelijk tot 
eerdere uitvoering en realisatie van de uitbreiding te komen en op welke wfjze wordt de raad hierbij. 
betrokken? 

De school heeft een gemotiveerde aanvraag ingediend die we in behandeling hebben 
genomen. De tennijn waarbinnen een uitbreiding gerealiseerd kan worden hangt af van het 
beschikbaar stellen van het daarvoor benodigde krediet door uw raad. Hiertoe zullen we uw 
raad op 30 september a.s. een voorstel doen. 

4. Wanneer denkt het college een voorstel bij. de raad neer te kunnen leggen en op welke termijn kan tot 
besluitvorminggekomen worden? 

Zie de beantwoording van de voorgaande vraag. 

5. Indien het college voorziet dat eerdere realisatie van de uitbreiding van De Leydraad niet mogelijk is, 
vernemen w!J"graag de oorza(a)k(en) daaroan. 

Er is wat ons betreft vooralsnog geen reden om aan te nemen dat dit niet mogelijk zou zijn. 

6. Het huidige leerlingenaantal bij" kindcentrum De Leydraad ligt op 104 en is groeiende. Kan het college op 
basis van de huidige groei, het verwachte aantal leerlingen voor de komende vijfjaar in beeld brengen 
waarbij. eveneens rekeninggehouden wordt met de groei van het aantal woningen in Cromvoirt? De 
getallen, genoemd in het huidige IHO, bieden in dat kader namelijk geen soelaas. 

Bij ieder huisvestingsvraagstuk wordt uitgegaan van een leerlingenprognose. Zo ook bij het 
vraagstuk van De Leydraad. We stellen ieder jaar een leerlingenprognose op door bureau 
Pronexus om een zo actueel mogelijk beeld te hebben van de leerlingenstromingen. Bij het 
opstellen van een prognose kan het bureau alleen de feitelijke informatie betrekken die op dat 
moment voorhanden is, waaronder informatie over nieuwbouwprojecten. 

7. Wordt met de beoogde uitbreiding van kindcentrum De Leydraad voldoende rekeninggehouden met de 
toekomst, gelet op het aantal nieuw te bouwen woningen in Cromvoirt, conform het concept Woonvisie? 

Zie de beantwoording van de voorgaande en volgende vraag. 

8. Welke andere uitbreidingsmogelijkheden heeft de Leydraad nog als uitbreiding op de daktuin niet 
voldoende blijkt te zj;n voor de toekomst? 

Voor de uitbreiding wordt gekeken naar een zo duurzaam en efficiënt mogelijke 
oplossing. De daktuin biedt nu een mogelijkheid tot uitbreiding met een lokaal, waarbij 
nog ruimte overblijft voor eventueel nog een lokaal in de toekomst. Naast deze opties tot 
uitbreiding, bestaat er verder op de huidige locatie van de school geen mogelijkheid tot 
permanente uitbreiding. 

9. Is het college het met de fractie van Gemeentebelangen eens dat een groepsgrootte van 42 leerlingen niet 
wenselijk wordt geacht en negatieve gevolgen kan hebben voor de kwaliteit van het onderwfjs en de 
benodigde aandacht voor leerlingen? 

De groepsgrootte is afhankelijk van de beschikbare ruimte en van het onderwijskundige 
concept dat de school nastreeft. We hanteren voor het bepalen van de ruimtebehoefte van een 
school de normering van de VNG. Bij afwijkende situaties waarin er minder m2 bvo aanwezig 
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zijn voor het aantal leerlingen waarvoor huisvesting nodig 1s, dan kan een school een 
voorziening in (tijdelijke) onderwijshuisvesting vragen. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Vught, 
de secretaris, de burgemeester, 

______.. 
drs. H.C. de Visch Eybergen R.J. van de Mortel 
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